
Skolebestyrelsesmøde  

25-01-2023 

17:30 – 20:30  

 

Agenda: 
Tidspunkt Punkt Ansvarlig 

17:30 

 
Mobilpolitik i SFO 
Nuværende regler:  
0 og 1. årgang har ikke mobiler på SFO’en 
2 årgang har mobiler i tasken, men kan bede om lov til at bruge den 
til f.eks. at lave legeaftaler 
3 årgang har mobiler, når de skal ud alene i Langhøjparken uden 
opsyn.  
 
SFO’en har egne Ipads og tilbyder dem til børn, der er med i et 
fællesskab. De må ikke bruge deres egne devices.  
 
Bestyrelsen vælger at genoptage en drøftelse af princippet efter 
feedback fra forældrerådet i SFO’en.  
 
 

Kirsten/Henrik 

18:00 
Aftensmad 
 

Alle 

18:20 

 
Nyt fra elevrepræsentant, skolens ledelse, formanden, 
medarbejderrepræsentant, SFO, skole og forældre 
 
Elever 
Juvel skal med på turen til Finland.  
På skolen arbejder elevrådet med at skaffe et hyggerum til 
udskolingen.  
 
Ledelse 
Nyt udstyr i teatersal. Vi har modtaget et nyt lærred og en ny 
projektor til skolen.  
 
Skolevalg 24. Borgmesteren var på besøg hos 8. og 9. klasserne. 
Han fortalte om kommunalbestyrelse mm.  
Vi får også besøg af 7 ungdomspolitikere. Senere afholdes selve 
skolevalget.  
 
Valgfagsprøverne er afviklet i midten af januar i Madkundskab, 
Billedkunst og Håndværk og design. Det gik godt. 7. klasserne 
starter deres valgfag i uge 4.  
 
Gå til håndværker. Vi er i dialog med en forælder om et forløb.  

Alle 



 
Fit4Kids har fået lov til at bruge Tumlesalen.  
 
UMR-kursus. Vi har fået 2 Undervisningsmiljørepræsentanter, som 
sammen med skolens ledelse skal stå for at udarbejde en vurdering 
af undervisningsmiljøet.  
 
Forældrebeskeder om morgenen. Lærerne i de mindre klasser 
bliver ind imellem kontaktet af forældre på gangen om morgenen 
med beskeder om eget barn mv. For medarbejderne er dette dog en 
stor forstyrrelse og skolen appellerer derfor til, at forældre 
henvender sig ad anden vej. Det kan f.eks. være Aula. Hvis 
beskeden er uopsættelig, kan kontoret altid kontaktes og vil give 
beskeden videre.  
 
SFO-science. Skolen er med i et tre-årigt forløb, hvor SFO’en får 
kurser i science-pædagogik.  
 
Skolen har modtaget 97.000 kr. til indkøb af udstyr og kursus til alle 
medarbejdere i science-tænkning.  
 
Idrætslinjen. Engstrand Skolen har modtaget 5 ansøgninger fra 
Langhøjskolen. Vi ved endnu ikke, hvor mange der vil blive tilbudt 
optagelse.  
 
 
Formand 
Vi skal til at forberede valg til bestyrelsen. Det bliver drøftet på 
mødet i februar.  
 
I uge 3 var der et stiftende møde for bestyrelsespersoner fra 
Hvidovre Kommunes skoler. Det blev drøftet, hvordan man som 
bestyrelser kan lære af hinanden og drøfte fælles indsatser.  
 
Medarbejdere 
Udskolingen har afviklet terminsprøver og fremlagt projektopgaver.  
 
Vi har featureuge i uge 10. Temaet er middelalder.  
 
SFO 
Intet. 
 
SKOK 
Intet at bemærke.  
 

19.00 

 
Digital dannelse: Facetter i en mulig plan 
Center for digital dannelse.  
 
Bestyrelsen besluttet at invitere til et oplæg udefra. Nicolas står for 
at finde det rigtige tilbud. Når tilbuddet er indhentet beslutter Henrik, 
Nicolas og Marcel en dag. Må gerne ligge i sammenhæng med et 
bestyrelsesmøde.  

Marcel 



 

19:15 

 
De faglige resultater i Hvidovre og på Langhøj 
Henrik gennemgik de faglige resultater i Hvidovre og på 
Langhøjskolen.  
 
I Hvidovre har der samlet set været et fald i karakterer og i antal af 
elever, der har fået mindst 2 i både dansk og matematik.  
 
Denne tendens afspejledes i de karakterer den afgåede 9. årgang 
fik i sommeren 2023.  
 
Henrik gennemgik derefter resultaterne for de nationale 
overgangstest på skolen. De ser pæne ud. Der er dog årgange, 
hvor vi kan se, at der skal sættes yderligere ind i dansk og/eller 
matematik.  
 

Henrik 

19:45 

 
Status på skolens udviklingsplan 
Skolen er i gang med at udvikle en ny måde at organisere 
undervisningen på i 0. og 1. klasse. Der er afholdt møde med de 
involverede medarbejdere og tankerne styregruppens tanker er 
blevet taget pænt imod. Der er en overvejende god stemning for at 
tænke nyt.  
 

Henrik + 
Gruppe 

20:00 

 
Skolens udviklingssamtale – Hvem deltager? 
 
Samtalen ligger d. 21. februar kl. 12-14.  
 
Maria og Allan deltager.  
 

Henrik 

20:15 

 
Evaluering af bestyrelsens arbejde  
”Fik vi snakket om det rigtige?” 
 

Alle 

20:25 

 
Evt. + input til kommende nyhedsbrev 
xx 
 

Alle 

 
 

Forberedelse/kommentarer: 
 
Følgende materiale er vedlagt til bestyrelsens forberedelse: 

• Intet 
 

Emner til bestyrelsen fra Kontaktforældrene 

• Uhensigtsmæssig skærmbrug ud af skolen (Spil, fjernsyn til frokost mv.) 

• Behov for ekstra fokus på drenge, når der dannes nye klasser i 6. klasse 

• Sammenlægningen på 6. årgang. Hvorfor? Ressourcer til det? Behov for mere støtte 

• Kvalitet af skolemad 



• Aula retningslinjer for mængden af kommunikation på tværs af SFO, Klub, Skole, 
Kommune osv. 

• Mobilpolitik i SFO 
 

Følgende punkter til kommende nyhedsbrev: 
 
 
 


